



Referat

Bestyrelsesmøde



Dato	11/11-2025
Tid	Kl. 19.00-21.00
Sted	OGF's klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V)

	Til stede	Afbud
Bestyrelsesmedlemmer		
Emil Mikkelsen (formand)	X	
Karsten Kjelde (kasserer)	x	
Jacob Ejby Stengaard (næstformand)	X	
Sabrina Kjær Hemmingsen Møller (referent)	X	
Peter Gerner Ejersbo (referent)	X	
Rasmus Mohr	X	
Johnny Frost Klausen	x	-
Ansatte		
Rasmus Hjorth	x	-
Line Lykkehøj Lommer		-
Michael Nielsen		-
Louise Majgaard Baarup		-

Dagsorden

Punkter på dagsordenen skal beskrives hvordan de skal behandles

- (O) for Orienteringspunkt.
- (B) for Beslutningspunkt.
- (D) for Diskussionspunkt.

Dagsorden

1. DM inde (Rasmus)(B) 10min

- Rasmus præsenterer et nyt budget for DM Inde, hvor der bliver diskuteret sammensætningen af udgifter og indtægter. Der bliver talt sig frem til et alternativt budget for DM Inde, hvor der bliver bibeholdt et VIP område og en mindre billetpris.

2. Orientering fra kontoret. (Rasmus/Emil)(O) 5min

- I januar starter der 4 praktikanter
- Louise og Line arbejder på at udarbejde/udbrede et kompendium omkring skole-OL.
- Rasmus og Emil har haft møde med Martin Pedersen (Kulturchef i Odense Kommune) og Søren Windell (rådmand for Konservative) ift. de ændringer der sker ved Idrætsparken.
- Der har været udskiftning i talent/elite-konceptet, og Søren Kirketoft er trådt ind.

3. Orientering fra formanden. (Emil) (O) 5min

- Der er blevet lavet en reklameaftale med Idrætsparken, hvor Odense Atletik må hænge reklamer om egne begivenheder og tilbud. Hvis det er kommercielle reklamer, er der en afgift, som skal betales til Idrætsparken.

4. Generalforsamling 2026 (Emil) (D) 15min

- Indkaldelse - det bliver d. 2/2-2026.
- Valg. Jacob Stengaard og Peter Ejersbo trækker sig fra bestyrelsen. Derudover er Sabrina, Karsten (Kasser) og Johnny på valg.
- Årets OA'er 2025 - vi vil lægge op til, at medlemmer kan nominere kandidater til årets OA'er.

5. Budget 2026 (Karsten/Emil) (D) 15min

- Opstart af budgetlægning for 2026, så dette kan godkendes næste møde.
- Karsten vil sende et udkast til bestyrelsesmedlemmer og vi vil diskutere det til næste møde.

6. Planlægning af fællesdag for kontor og bestyrelse. (Emil)(D/B) 10min.

- Emil arbejder videre med at finde en dato for at kontoret og bestyrelsen kan have en fælles dag.

7. **Evt.**

- Derudover køber vi os til mere hjælp fra SJ-hjælp i Conventus ift. bilag, der skal sendes til kommunen.